
ZÁPISNICA

z prvého zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Príbovciach

konaného 11.01.2019

Prítomní poslanci: viď prezenčná listina

Ospravedlnení poslanci: Anna Nagyová

Prítomní občania: viď prezenčná listina hostí

Ostatní prítomní: Erika Vrabcová starostka obce Príbovce – predsedajúca

Ing. Ľudovít Smik – kontrolór obce

Ohlásený začiatok zasadnutia: 11.01.2019 o 18:00 hod.

Skutočný začiatok zasadnutia: 11.01.2019 o 18:00 hod.

Miesto zasadnutia: Zasadacia miestnosť obecnej zbrojnice, 

Príbovce ..., 038 42  Príbovce

Počet strán zápisnice: 14

PROGRAM:

1) Kontrola predchádzajúcich uznesení

2) Návrh na zriadenie komisií : Návrhová komisia, Volebná komisia, Komisia na ochranu verejného
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, Komisia ekonomiky a sociálnych vecí, Komisia
životného prostredia a verejného poriadku, Komisia športu, kultúry a školstva

3) Schvaľovanie dodatku č. 2 Knižničného a výpožičného poriadku Obecnej knižnice v Príbovciach

4) Schvaľovanie nároku na preplatenie nevyčerpanej dovolenky Ing. Jaroslava Brzáka, Phd.

5) Diskusia

Starostka obce Príbovce Erika Vrabcova privítala prítomných občanov na prvom zasadnutí obecného
zastupiteľstva v roku 2019.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  Viktóriu
Fľakovú poverila zapisovaním zápisnice, Rolanda Csicsaya a Mrg. Michaelu Šišitkovú poverila overením
zápisnice. 

1)

Predsedajúca ozrejmila, že predchádzajúce obecné zastupiteľstvo bolo ustanovujúce a tak z neho
nevyplynuli žiadne uznesenia, ktoré mali byť kontrolované.

2)
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Zriadenie Návrhovej komisie

Predsedajúca ďalej navrhla Návrhovú komisiu v zložení:

Predseda: Mgr. Eva Andrášiková

Členovia komisie: Peter Ivan, Bc. Ľuboslava Vrabcová

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Návrhovej komisie a prijatie
uznesenia obecného zastupiteľstva č. 1/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Návrhovú komisiu.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať návrhy uznesení zo zasadnutia
obecného zastupiteľstva konaného 11. januára 2019.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Mgr. Eva Andrášiková

b) Členovia komisie:Peter Ivan

Bc. Ľuboslava Vrabcová

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 1/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

Zriadenie Volebnej komisie a     voľba jej členov  

Predsedajúca ďalej navrhla Volebnú komisiu v zložení:
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Predseda: Mgr. Roland Csicsay

Členovia komisie: Bc. Ľuboslava Vrabcová, Mgr. Michaela Šišitková

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Volebnej komisie a prijatie uznesenia
obecného zastupiteľstva č. 2/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Volebnú komisiu.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to  vykonávať prípravu a priebeh voľby
členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Mgr. Roland Csicsay

b) Členovia komisie: Bc. Ľuboslava Vrabcová

Mgr. Michaela Šišitková

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 2/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

Zriadenie Komisie na ochranu verejn  é  ho záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a     voľba  
jej členov

Predsedajúc a ďalej navrhla Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných
funkcionárov a voľbu jej členov v zložení:
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Predseda: Mgr. Eva Andrášiková

Členovia komisie: Viktória Fľaková, Anna Nagyová

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Komisie na ochranu verejného
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a voľbu jej členov a prijatie uznesenia obecného
zastupiteľstva č. 3/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných
funkcionárov a voľbu jej členov.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to prijímať oznámenia funkcií, zamestnaní,
činností a majetkových pomerov starostu obce, požadovať vysvetlenia a podávať podnety na
začatie konania podľa osobitného predpisu. 

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Mgr. Eva Andrášiková

b) Členovia komisie:Viktória Fľaková

Anna Nagyová

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 3/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

Zriadenie Volebnej komisie a     voľba jej členov   
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Predsedajúca ďalej navrhla Volebnú komisiu v zložení:

Predseda: Mgr. Roland Csicsay

Členovia komisie: Bc. Ľuboslava Vrabcová, Mgr. Michaela Šišitková

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Volebnej komisie a prijatie uznesenia
obecného zastupiteľstva č. 4/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Volebnú komisiu.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to vykonávať prípravu a priebeh voľby členov
komisií obecného zastupiteľstva. 

3. Obecné zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Mgr. Roland Csicsay

b) Členovia komisie:Bc. Ľuboslava Vrabcová

Mgr. Michaela Šišitková

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 4/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

Zriadenie Komisie ekonomiky a     soci  álnych vecí a voľba     jej členov  

Predsedajúca ďalej navrhla Komisiu ekonomiky a sociálnych vecí v zložení:

Predseda: Anna Nagyová
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Členovia komisie: Mgr. Eva Andrášiková, Mgr. Roland Csicsay, Viktória Fľaková, Peter Ivan, Mgr.
Michaela Šišitková, Bc. Ľuboslava Vrabcová, Monika  Lopčianska, Mgr. Tomáš Prevendár, Štefan
Prevendár, Ing. Jaroslav Brzák,  PhD.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu, kde dala príležitosť prítomným občanom prejaviť záujem
o členstvo v danej komisii. Občania prejavili záujem a boli doplnení do komisie. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Komisie ekonomiky a sociálnych
a prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 5/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Komisiu ekonomiky a sociálnych vecí.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať obecnému zastupiteľstvu návrhy
a stanoviská k ekonomickým a sociálnym veciam.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Anna Nagyová

a) Členovia komisie:Mgr. Eva Andrášiková

Mgr. Roland Csicsay

Viktória Fľaková

Peter Ivan

Mgr. Michaela Šišitková

Bc. Ľuboslava Vrabcová

Monika Lopčianska

Mgr. Tomáš Prevendár

Štefan Prevendár

Ing. Brzák Jaroslav, PhD.

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0
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Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 5/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

Zriadenie Komisie životn  é  ho prostredia a     verejn  é  ho poriadku a voľba     jej členov  

Predsedajúca ďalej navrhla Komisiu životného prostredia a verejného poriadku v zložení:

Predseda: Mgr. Roland Csicsay

Členovia komisie: Mgr. Eva Andrášiková, Viktória Fľaková, Peter Ivan, Anna Nagyová,  Mgr. Michaela
Šišitková, Bc. Ľuboslava Vrabcová, Mgr. Tomáš Prevendár, Ing. Jaroslav Brzák, PhD.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu, kde dala príležitosť prítomným občanom prejaviť záujem
o členstvo v danej komisii. Občania prejavili záujem a boli doplnení do komisie. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Komisie životného prostredia
a verejného poriadku a prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 6/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Komisiu životného prostredia a verejného poriadku.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať obecnému zastupiteľstvu návrhy
a stanoviská k tvorbe a ochrane životného prostredia a udržiavaniu verejného poriadku.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Mgr. Roland Csicsay

b) Členovia komisie:Mgr. Eva Andrášiková

Viktória Fľaková

Peter Ivan

Anna Nagyová

Mgr. Michaela Šišitková

Bc. Ľuboslava Vrabcová

Mgr. Tomáš Prevendár

Ing. Brzák Jaroslav, PhD.

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0
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Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 6/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

Zriadenie Komisie športu, kultúry a školstva a     voľba jej členov  

Predsedajúca ďalej navrhla Komisiu športu, kultúry a školstva v zložení:

Predseda: Peter Ivan

Členovia komisie: Mgr. Eva Andrášiková, Mgr. Roland Csicsay, Viktória Fľaková,  Anna Nagyová,  Mgr.
Michaela Šišitková, Bc. Ľuboslava Vrabcová, Mgr. Tomáš Prevendár, Ing. Jaroslav Brzák, PhD., Mgr. Jana
Bellová, Rastislav Lopčiansky, Helena Škvarková

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu, kde dala príležitosť prítomným občanom prejaviť záujem
o členstvo v danej komisii. Občania prejavili záujem a boli doplnení do komisie. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia Komisie športu, kultúry a školstva
a prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 7/2019 v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje komisiu športu, kultúry a školstva.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať obecnému zastupiteľstvu návrhy
a stanoviská k rozvoju a ochrane športu, kultúry a školstva.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Peter Ivan

b) Členovia komisie: Mgr. Eva Andrášiková

Mgr. Roland Csicsay

Viktória Fľaková

Anna Nagyová

Mgr. Michaela Šišitková

Bc. Ľuboslava Vrabcová

Mgr. Tomáš Prevendár

Ing. Brzák Jaroslav, PhD.

Mgr. Jana Bellová

Lopčiansky Rastislav

Helena Škvarková
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Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 7/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

3)

Predsedajúca obecného zastupiteľstva predniesla návrh na schválenie dodatku č. 2 Knižničného
a výpožičného poriadku Obecnej knižnice v Príbovciach. Ozrejmila, že v dodatku sa nachádza zmena
otváracích hodín, kde sa mení čas z 18:00 hodiny na hodinu 19:00.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti
sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh na schválenie dodatku č. 2 Knižničného
a výpožičného poriadku Obecnej knižnice v Príbovciach a prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č.
8/2019 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dodatok č. 2 Knižničného a výpožičného poriadku Obecnej
knižnice v Príbovciach.

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 8/2019 tak, ako bolo
navrhnuté

4)
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Predsedajúca obecného zastupiteľstva otvorila bod 4. programu o schvaľovaní nároku nevyčerpanej
dovolenky Ing. Jaroslava Brzáka, PhD.

Ozrejmila prítomným, že predchádzajúci starosta si na základe Uznesenia č. 38/2017 zo dňa 12. mája 201
dal preplatiť nevyčerpanú dovolenku o výmere 30 dní za rok 2015 a 2016. Následne ozrejmila, že
prešetrením vyplatenia tejto dovolenky bolo zistené, že uvedené vyplatenie bolo vykonané v rozpore so
zákonom NR SR č. 253/1994 o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov
miest. Uviedla, že na základe kontroly obecného kontrolóra Ing. Ľudovíta Smika bolo uznané, že konanie
bolo neoprávnené a bolo určené vrátenie neoprávneného vyplatenia dovolenky. Toto do konania prvého
obecného zastupiteľstva 11. januára 2019 nebolo uskutočnené.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa zapojil Ing. Jaroslav Brzák, PhD., ktorý svojím
vyjadrením  vysvetlil prítomným prečo nebol schopný vyčerpať zákonom stanovenú dovolenku. Ďalej
potvrdil, že si nebol vedomý, že koná protizákonne. Na otázku prečo finančnú náhradu za neoprávnené
vyplatenie dovolenky nevrátil obci vyhlásil, že si nebol vedomý ako je to technicky možné uskutočniť. 

Do rozpravy sa zapojil poslanec Peter Ivan, ktorý vysvetlil svoj pohľad na vec, z pohľadu zamestnanca
a povinnosti čerpať riadnu dovolenku.

Do rozpravy sa zapojila poslankyňa obecného zastupiteľstva Viktória Fľaková, ktorá sa snažila vysvetliť zo
svojho pohľadu personalistu a mzdára ako je možné technicky urobiť nápravu uvedených skutočností.
Uviedla, že nevie na základe akého zákona mzdárka obce konala a dala na preplatenie nevyčerpanú
dovolenku. Viktória Fľaková prítomným zo svojej praxe vysvetlila ako sa v rámci personalistiky rieši presun
nevyčerpanej dovolenky, pričom poukazovala na Zákonník práce č. 311/2001 Z.z, ktorý o preplatení
nevyčerpanej dovolenky hovorí v § 116 odsek 3. Prejavila svoj názor opierajúci sa o Zákonník práce, že
nevyčerpaná dovolenka sa dáva vyplatiť len pri ukončení pracovného pomeru a ten Ing. Jaroslavovi
Brzákovi, PhD. trval až do 21.12.2018. Touto skutočnosťou poukázala, že vyplatenie nevyčerpanej
dovolenky bolo v období 6/2017 protizákonné. Ďalej na základe § 116 odsek 2 upozornila, že za časť
dovolenky, ktorá presahuje 4 týždne základnej výmery dovolenky, mu vzniká nárok na prenos do ďalšieho
roka. V tomto prípade je to obdobie 10 dodatkových dní dovolenky – 5 dní vzhľadom na vek zamestnanca
a 5 dní za výkon funkcie v štátnej správe. Ďalej vysvetlila ako je táto záležitosť technicky riešiteľná. 

Do rozpravy sa zapojil poslanec Mgr.Roland Csicsay a upozornil bývalého starostu Ing. Jaroslava Brzáka,
PhD., že v riešení nejde o to či si subjektívne neoprávnene vyplatené peniaze zaslúžil alebo nezaslúžil, ale
o fakt, že išlo o neoprávnené vyplatenie v rozpore so zákonom. 

Do rozpravy sa zapojili občania Mgr. Tomáš Prevendár a Ľubomír Málik, ktorí vyjadrili pohoršenie z toho, že
si bývalý starosta ako zamestnanec a zároveň zamestnávateľ nedokázal 

erpať dovolenku podľa zákona. 

Do rozpravy sa pripojil kontrolór obce Ing. Ľudovít Smik, ktorý ozrejmil, že vyplatenie tejto dovolenky
nebolo oprávnené, že svojou kontrolou dal návrh na opravu a táto do dňa obecného zastupiteľstva nebola
vykonaná. Potvrdil, že mzdárka konala na základe uznesenia č. 38/2017.  Predsedajúca zistila, že
v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.

V rozprave hľadali poslanci čo najvhodnejšie riešenie na prešetrenie čerpania dovolenky Ing. Jaroslava
Brzáka, PhD.  za obdobie od 2015-2018. Rozhodnutie ohladne vyplatenia bolo odložené pre potrebu dať
riadne prešetriť a vyčísliť nárok na prenos dovolenky. Zhodli sa na tom, že je nutné neoprávnene vyplatené
finančné prostriedky vrátiť a podľa zistení následne preplatiť nevyčerpanú dovolenku, na ktorú mu vznikol
oprávneny zákonný nárok do 31.01.2018.

S uvedeným Ing. Jaroslav Brzák, PhD. ako aj Ing. Ľudovít Smik – kontrolór obce súhlasili. 

Predsedajúca ukončila rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila,
že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 6 poslanci.
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Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 9/2019
v znení:

Obecné zastupiteľstvo v Príbovciach v zmysle § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadené
v znení neskorších predpisov prijalo 11.januára 2019 toto uznesenie:

1) Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že uznesenie Obecného zastupiteľstva v Príbovciach č. 38/2017
zo dňa     12. mája 2017 bolo schválené v rozpore so zákonom NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom
postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov
a tým poskytnutie náhrady platu starostovi obce Príbovce, Ing. Jaroslavovi Brzákovi, PhD., za
nevyčerpanú dovolenku za rok 2016 v rozsahu   30 dní je neoprávnené.

2) Obecné zastupiteľstvo žiada o finančné vysporiadanie neoprávnene poskytnutej náhrady  platu Ing.
Jaroslavovi Brzákovi, PhD. za nevyčerpanú dovolenku za rok 2016 v rozsahu 30 dní vo výplatnom
termíne december 2018 (zodpovedná: starostka Erika Vrabcová, termín vykonania: do 31. januára
2019).

3) Obecné zastupiteľstvo preskúma nárok nevyčerpanej dovolenky Ing. Jaroslava Brzáka, PhD. ku
dňu ukončenia jeho pracovného pomeru, čo je 21.12.2018 (zodpovedná: starostka, termín
vykonania:                   do 31. januára 2019).

Prítomní poslanci na hlasovaní: 6

Výsledok hlasovania: ZA 6

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 9/2019 tak, ako bolo
navrhnuté.

5)

Predsedajúca otvorila diskusiu.

Občania sa pýtali predsedajúcej:

p. Rastislav Lopčiansky – školenie zamestnancov obecného úradu. Narážal hlavne na preškolenie
mzdárky, aby v budúcnosti sa neopakovala chyba  neoprávneného preplatenia dovolenky. 

Predsedajúca odpovedala, že spolu s pracovníčkami obecného úradu si urobili prehľad najbližších školení,
ktoré majú v záujme absolvovať v najbližšom období.

p. Ľuboš Málik – poukázal na plánovanie dovolenky, aby sa zabránilo vysokému množstvu nevyčerpanej
dovolenky zamestnancov obecného úradu. Návrhom bolo zriadiť plán dovoleniek pre zamestnancov OÚ
a starostky.

p. Slavomír Marko – zaujímal sa v akom štádiu je spor medzi obcou a firmou Strabag ohľadom cesty
v obecnej časti Píla. Zaujímal sa ako chce nová starostka túto situáciu riešiť . Dotazoval sa kde bolo
odvezené pôvodné podložie cesty. Následne mu p. Tomáš Prevendár ukázal oficiálnu odpoveď z OÚ, kde
boli uvedené čísla parciel kde bolo podložie uložené. P.Prevendár uviedol, že parcela 460/3 patrí
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súkromnej osobe, načo mu p. Jaroslav Brzák mu na webovej stránke Katastra nehnuteľností  vyhľadal
majiteľa pozemku, ktorým je obec  Príbovce. Na čo p. Prevendár uviedol, že v čase umiestnenia podložia
parcelu vlastnil p. Sochurek, nakoľko došlo k zámene pozemkov s obcou.

p. Marko sa ďalej zaujímal v akej odkupnej hodnote bolo poskytnuté resp. odpredané vybagrované staré
podložie.

Poslanec p.Csicsay zopakoval možnosť pripojenia občanov do komisií a svojimi odbornými pohľadmi
napomôcť v riešení danej situácie. Prítomní občania prejavili záujem byť na komisii, ktorá prešetrí celú
záležitosť ohľadom cesty na Pílu a súdneho sporu so zhotoviteľom cesty.

Predsedajúca odpovedala, že sa s celým prípadom oboznamuje a na najbližšom stretnutí povie svoje
poznatky. Informovala, že v tejto záležitosti úzko spolupracuje s bývalým starostom Ing. Jaroslavom
Brzákom, PhD.  Ten prítomným vyjasnil situáciu a informoval o súdnom spore, ktorý iniciovala firma
STRABAG  - zhotoviteľ cesty.  Informoval ako sa cesta robila, čo je podľa neho problémom.  Po informácii,
že súdny spor začala spoločnosť STRABAG sa občania pohoršovali, že treba okamžite prípad riešiť.
Poukazovali na úroky z omeškania platby, ktoré obci vzniknú vzhľadom na to, že platba za cestu nebola
realizovaná.

p. Prevendár - žiada obecné zastupiteľstvo o overenie komu táto parcela patrila v čase vývozu a komu patrí
teraz    a za akých okolností.

p. Bellová  - poukazala na jamu na železničnom priecestí v časti Píla a odpad, ktorý tam po úprave
priecestia ostal. Predsedajúca prejavila záujem o odstránenie tohto nedostatku.

p. Prevendár upozornil, že by mal záujem o informáciu či boli po 20.12.2018 vystavené ďalšie faktúry. Ak
áno, žiadal doplnenie všetkých zmlúv a faktúr za rok 2018 na obecnú webovú stránku. p.Prevandár vyjadril
nespokojnosť s tým, že nie je schopný nahliadnuť na web stránke obce na faktúry, lebo odkaz je
nefunkčný. Situácia bola skontrolovaná priamo na mieste a ukázalo sa, že chyba je v mobile p.Prevendára
nakoľko prítomným odkaz funguje.

p. Marko – poukázal na organizačný poriadok zasadnutia. starostka obce prisľúbila, že sa pozrie a upresní
organizačný poriadok.

p. Prevendár – poukázal aj na organizáciu zamestancov obecného úradu. Pýtal sa či zamestnanci
obecného úradu majú pracovné náplne.

p. Marko a p. Šišitková – sa informovali aj na úver, ktorý obec má a zaujímali sa o RMPR k úveru. Pani
Šišitková uvedenú otázku smerovala na bývalého starostu obce Ing. Jaroslava Brzáka, PhD.. Ing. Jaroslav
Brzák, PhD.  nevedel na otázku odpovedať, odporučil nahliadnuť do zmluvy.

p. Marko – poukázal na zapožičanie nivelizačného stroja a manipuláciu Ing. Jaroslavom Brzákom, PhD.
Užívanie tohto stroja neoprávneným človekom, ktorý nie je odborník v odbore geodézie mu prišlo ako
nevhodné. Žiada či sú tieto práce podložené odbornými posudkami a protokolmi. P. Málik sa tiež dotazoval,
či existujú nejaké odborné posudky, resp. či boli vykonané záťažové skúšky, ktoré poukázali, že podložie
nebolo vhodné a bolo treba ho odstrániť. 

Predsedajúca prisľúbila, že nahliadne do dokumentácie a zistí či takéto posudky a protokoly existujú.

p. Šišitková sa informovala, na čo sa Strabag sa odvoláva v súdnom spore. Na čo p. Brzák prisľúbil, že sa
spoločne     na to môžu pozrieť. Prítomní sa zhodli, že uvedeným prípadom sa bude urgentne zaoberať
Komisia ekonomiky a sociálnych vecí na najbližšom stretnutí.

p. Bellová – informovala o činnosti klubu JEDNOTA dôchodcov. Upriamila pozornosť na skrinku na
cintoríne, ktorú upravili. Zároveň požiadala aby na obecnú webovú stránku bol pripojený link na stránku
Jednoty dôchodcov  a prípadné zverejnenie fotografii z ich činnosti. Starostka obce poďakovala a prisľúbila
doplnenie na internetovú stránku.

p. Hlaváč – upozornil na zle odhŕňanie ciest v časti Píla, na ľadové vozovky bez posypu. Starostka obce
prisľúbila, že upozorní zodpovedného za odhŕňanie snehu.
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Predsedajúca ukončila diskusiu. Poďakovala prítomným za účasť. Prisľúbila včasné informovanie
o konaných stretnutiach. Nakoľko program rokovania bol vyčerpaný, vyhlásila rokovanie za ukončené.

V Príbovciach 12. januára 2019

Zápisnicu zapísala: Viktória Fľaková

Námietky k zápisnici:

Mgr. Roland Csicsay M g r . M i c h a e l a
Šišitková

Erika Vrabcová

Prílohy:

1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva

2. Prezenčná listina poslancov

3. Prezenčná listina občanov a hostí

4. Návrhy uznesení 1 – 9/2019

5. Uznesenia 1-9/2019 (kópie)
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